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Customer Notice 乘客通告 

城巴有限公司 Citybus Limited 

路線 Routes 9, 792M 
親子遊歷賞 - 小童免費乘車 

“Free ride for Family Explorers” – Free travel for Children 
 

城巴推出小童免費乘車計劃，於  2026 年 1 月內之每個週末及公眾假期，  

4 至 11 歲小童乘搭上述路線，在成人陪同下無需繳付任何車費，詳情如下： 
Citybus introduces free ride campaign for the abovementioned routes on designated public 
holidays in January 2026, children aged 4 to 11 can enjoy free travel when accompanied by an 
adult.  Details as below: 

小童免費 

乘車日期 
Children Free 

Ride Dates 

2026 年 1 月 1、3、4、10、11、17、18、24、25 及 31 日 

每日 頭班車 至 尾班車 

From the first to last departure on 1, 3, 4, 10, 11, 17, 18, 24, 25 and 31 January 2026 

適用路線 
Applicable 

Routes  

筲箕灣 < > 石澳 

Shau Kei Wan <> Shek O  

將軍澳站 < > 西貢 

Tseung Kwan O Station <> Sai Kung 

注意事項 

Remarks 

1. 每位成人乘客可帶同一位 4 至 11 歲小童參與「親子遊歷賞」免費乘車

活動，成人登車時需如常繳付車費，同行小童則無需繳付任何車費。 

Each adult passenger may accompany one child aged 4 to 11 to take part in 

the "Free Ride for Family Explorers" initiative.  Adult passengers will need to 

pay the fare when boarding, while the child can travel free of charge on the 

designated dates. 

2. 小童乘客如已享用上述免費乘車計劃，涉及上述路線原有之轉乘優惠將  

不適用。 

Interchange discounts for the abovementioned routes are not available to 

children participating in this campaign. 

敬請留意。Thank you for your attention. 

 

 

營運部(港島) 啟 

Operations Department (Hong Kong Island) 

DK/cp 

 

 

營運部(九龍及新界) 啟 

Operations Department (Kowloon and NT) 

AY/cp 



  


